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NKRF styrelsemöte 2022-02-10 kl. 16.30-17.30 

 

Närvarande: Barbro Kjellström SPAHR (ordf.), Lars Enochsson GallRiks (sekr.), Ola Rolfson 
Svenska ledprotesregistret, Olle Lindevall Q-BUP (kassör), Claes Mangelus SPOR, Bo Norrving 
Riksstroke (adj), Jan Hillert Svenska Neuroregister, Ritva Kiiski Berggren SIR, Ann Ekberg-
Jansson Luftvägsregistret, Kerstin Sandelin NKBC. 

Förhinder: Marianne Arner HAKIR, Ulf Thilén SWEDCON, Christer Borgfeldt GynOP. 

1.Mötets öppnande 
Ordförande Barbro Kjellström förklarade mötet öppnat. 

2.Förra mötets protokoll 
Godkändes och lades till handlingarna. 

3.Ekonomi (OL) 
Olle rapporterade det finns drygt 230 000 i tillgångar. 
Revision pågår men är ej klar. Barbro och Olle håller på att skaffa ett bankkort kopplat till 
NKRFs konto för att slippa ligga ute med privata medel för bl.a. Webb-hotell mm. 

4.Hemsidan (RK) 
Ritva meddelade att det inte var några direkta nyheter vad gäller hemsidan. I nuläget inget 
stort följartryck men Ritva ser positivt på att detta kan komma att öka. Ritva har nu ordnat 
så att hon är administratör för hemsidan. Då styrelseprotokoll och årsberättelser ligger uppe 
på hemsidan så utgör den ett bra arkiv för nya styrelsemedlemmar och andra som snabbt vill 
sätta sig in i verksamheten. Ritva efterfrågade möjligheten att lägga upp länkar till de 
nationella kvalitetsregistrens hemsida. 

5.Stödfunktionen & Samverkansgruppen - uppdatering av vad vi vet idag. 
Barbro tog upp nyheten med att Ledningsfunktionen och Samverkansgruppen skall upplösas 
under februari. Barbro efterfrågade tankarna kring detta beslut först hos de 
styrelsemedlemmar som inte varit med i samverkansgruppen. Sammanfattningsvis tyckte 
många att det kan finnas fördelar om det ger en tydlighet och ökad samordning men ett 
flertal var väldigt överraskade över det plötsliga beskedet och på det sätt det informerades. 

De som varit medlemmar i Nationella Samverkansgruppen (Bo, Claes och Lars) var kanske 
inte direkt överraskade över att det skett då en effektivisering och ökad samordning av olika 
och delvis parallellt förlöpande projekt inom SKR varit önskvärd men samtliga var lite 
förvånade över att beslutet kom så plötsligt och utan att synpunkter från NKRFs 
representanter efterfrågats. 

Flera av medlemmarna i styrelsen upplevde en oro för att det i det utskickade bland annat 
står att "För att säkra gruppens strategiska uppdrag är förslaget att representanterna i 
första hand består av hälso- och sjukvårdsdirektörer." 
Barbro betonade vikten av att Nationella kvalitetsregister är med i denna process och intar 
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en aktiv roll för att se till att vi verkligen kommer med i dessa processer. Barbro redogjorde 
för möten hon haft med Sara Hansson, UCR samt Karin Göransson, SKR. Karin har förklarat 
för Barbro att stödfunktionen för kvalitetsregister inte kommer att beröras av de kommande 
förändringarna. 

Det föreslogs åt Barbro att ta kontakt med Mats Bojestig och Lena Lundgren för att efterhöra 
hur det skall vara möjligt för kvalitetsregister att göra sin röst hörd i detta nya system. 

6.Årsmöte - program 
Då ovanstående punkt drog ut på tiden och är en brännande fråga så upplevde alla att detta 
är punkter som behöver diskuteras vidare på årsmötet. Beslutades att Barbro skulle bjuda in 
Mats Bojestig och Lena Lundgren till årsmötet så att denna fråga kunde ventileras. Då dock 
årsmötesprogrammet inte hunnit diskuteras ordentligt så beslutades om ett extra insatt 
styrelsemöte för att diskutera programmet för årsmötet. 

7.E-hälsomyndigheten - nationell digital infrastruktur för nationella kvalitetsregister 
Barbro, Claes, Lars och Bo gav rapport från mötet med E-hälsomyndigheten. 
Syftet med E-hälsomyndighetens uppdrag är 

1. Skapa ett mer sammanhållet system för nationella kvalitetsregister inom hälso- och 
sjukvården och socialtjänsten. 

2. Skapa förutsättningar för datadriven hälso- och sjukvård. 
3. Stimulera till sekundäranvändning av data för forskning och innovation. 

Projektet har två faser där fas 1 går ut på att tolka uppdraget, kartlägga problem och behov 
och sammanställa och kategorisera. Fas 1 skall vara klart 1 juni 2022. 
Fas 2 som ska vara klart 1 feb 2023 går ut på att analysera hinder och möjligheter, ge förslag 
på framtida nationell infrastruktur samt beskriva nyttor, kostnader och 
författningsändringar. 
Det kommer att bli fler möten med E-hälsomyndigheten. 
Barbro föreslog sig själv, Jan och Bo att ingå som representanter för NKRF vid dessa 
kommande möten. 

8.Uppdatering - arbetsgrupper där NKRF är representerade 
IT-gruppen: 
Olle berättade att projektet strävar till en kraftig konsolidering av antalet plattformar 
framöver. Det är tänkt att börja med register som har egna dyra plattformar. Därefter 
register som har egna plattformar med eventuella brister i säkerhet, juridik etc. och slutligen 
register på mindre plattformar. Vidare strävar man mot att de fungerande beslutsstöd som 
finns skall föras över till andra register som är tillgängliga för vårdgivare. Hur allt detta ska 
finansieras är ej klart i nuläget. 

9.Övrigt 
Lars meddelade att det varit en väldigt stimulerande tid de år han varit styrelsemedlem och 
sekreterare i NKRF, men att han nu på grund av andra tidskrävande uppdrag samt att 
samverkansgruppen nu upphör, gör att han nu avgår ur styrelsen. Barbro tackade av Lars. 
Marianne Arner ska tillfrågas om hon önskar att övergå från suppleant till styrelsemedlem. 
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10.Tid för extrainsatt styrelsemöte 
Onsdag 22-02-16 16:30-17:30 

11.Mötets avslutande 
Ordföranden avslutade mötet. 

 
 
22-02-11   Justeras 
 
 
Lars Enochsson  Barbro Kjellström 
Sekreterare, NKRF  Ordförande, NKRF 
Registerhållare GallRiks  Registerhållare SPAHR 


